

Step 1

Make sure you meet the federal eligibility requirements.

RCIP candidates

FCIP candidates

Step 2

Obtain a full-time permanent job offer from a Designated Employer in one of the priority industries and occupations

Step 3

Make sure your job offer meets the federal requirements

Step 5

If your application is selected, use the recommendation form to apply to permanent residence

Step 4

Provide your employer with the necessary documents to apply to the RCIP and/or FCIP programs. Your employer must submit the application for recommendation on your behalf.

Step 6 (optional)

If you require a temporary work permit while your permanent residence application is being processed at the IRCC, click [here](#) to learn about the steps involved.

Étape 1

Assurez-vous que vous remplissez les conditions d'éligibilité fédérales

Candidats PICR

Candidats PICF

Étape 2

Obtenir une offre d'emploi permanent à temps plein de la part d'un employeur désigné dans l'une des industries et professions prioritaires

Étape 3

Assurez-vous que votre offre d'emploi répond aux exigences fédérales

Étape 5

Si votre demande est sélectionnée, utilisez le formulaire de recommandation pour demander la résidence permanente

Étape 4

Fournir à votre employeur les documents nécessaires pour demander à bénéficier des programmes RCIP et/ou FCIP. Votre employeur doit soumettre la demande de recommandation en votre nom

Étape 6 (optionnelle)

Si vous avez besoin d'un permis de travail temporaire pendant que votre demande de résidence permanente est traitée par IRCC, cliquez ici pour connaître les étapes à suivre